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خبر

کرونا شکار غیرمجاز را کاهش داد  
فرمانده یگان حفاظت سازمان حفاظت محیط زیست گفت: 
شیوع کرونا و کاهش افراد در عرصه های طبیعی سبب شد 

تا امسال شکارهای غیرمجاز کاهش یابد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، سرهنگ جمشید 
محبت خانی اظهار کرد: شمار شکار غیرمجاز پستانداران در 
۱۱ماهه امسال نسبت به مدت مشابه پارسال ۱۵درصد کاهش 
پرندگان ۱۴درصد، صید  این مدت شکار  در  داشته است، 
آبزیان ۱۷درصد، زنده گیری پرندگان ۳۹درصد و زنده گیری 
پستاندان ۳۲درصد نسبت به مدت مشابه پارسال کاهش 
دارد. وی در این خصوص که شمار اسلحه دارای مجوز در 
امسال میزان کشف  دست مردم چه میزان است، گفت: 
اسلحه غیرمجاز نسبت به پارسال تفاوتی نداشته است و بر 
اساس برآوردهای انجام شده اکنون سه میلیون قبضه سلاح 
در دست مردم است. وی اظهار کرد: وضعیت معیشت مردم، 
گرانی ها و وضعیت اقتصادی در گرایش مردم به شکار 
حیوانات در طبیعت تاثیر گذار است، یکی دیگر از علت های 
گرایش مردم به شکار، ذائقه برای تیراندازی است، در این 
زمینه پیشنهاد می شود که برای پاسخ به این ذائقه، سالن 

های تیراندازی در سطح کشور توسعه یابد.

کمبود محیط بان 

سرهنگ محبت خانی درباره کمبود محیط بان در کشور گفت: 
اکنون سه هزار و ۶۰۰ نفر محیط بان کار حفاظت از عرصه های 
تحت مدیریت این سازمان را بر عهده دارند که این رقم دست 
کم باید به هشت هزار نفر برسد. وی با بیان اینکه اکنون با 
۵۰درصد از چارت سازمانی محیط بانی مشغول به خدمات 
رسانی هستیم افزود: در سطح کشور بیش از ۶۰۰پاسگاه 
محیط بانی وجود دارد که ۱۰۰پاسگاه از این تعداد به علت 
کمبود نیرو غیرفعال است، البته هیچ کدام از مناطق تحت 
مدیریت این سازمان خالی از محیط بان نیست و با ظرفیت 
موجود از تمامی عرصه ها حفاظت و صیانت می شود.  وی 
خاطرنشان کرد: مجوز برای استخدام محیط بان گرفته شده 
قرار است ۲۵۰نفر محیط بان جذب شود،  است و هرسال 
امسال قرار است ۳۰۰نفر نیروی محیط بان جذب شود که 

۵۰نفر از این تعداد محیط بانان دریایی هستند.

خرید جلیقه های ضدگلوله 

فرمانده یگان حفاظت سازمان حفاظت محیط زیست درباره 
خرید جلیقه های ضدگلوله برای محیط بانان گفت: ۲ سال 
گذشته، هزار و ۵۰۰ جلیقه ضدگلوله در استان های کشور 
توزیع شده اما اکنون نیاز است تا جلیقه ها نوسازی شود، 
خریداری  تجهیزات  این  تا  هستیم  پیگیر  زمینه  این  در 
گلایه  سبب  ها  جلیقه  بودن  سنگین  گفت:  وی  شود.  
محیط بانان بود که تلاش داریم در خرید جدید، جلیقه های 
سبک تأمین و توزیع شود.  سرهنگ محبت خانی در زمینه 
آتش سوزی های عمدی گفت: حدود هفت درصد از آتش 
سوزی ها در عرصه های طبیعی، عمدی بوده و عامل انسانی 
داشته است.  وی خاطرنشان کرد: در این زمینه شماری از 
افراد شناسایی و دستگیر شده است و شماری هم هنوز 
دستگیر نشده اند البته پرونده باز است و شناسایی افراد در 
دست پیگیری است. فرمانده یگان حفاظت سازمان حفاظت 
محیط زیست افزود: افراد متخلف برای رسیدگی، به دستگاه 

قضا معرفی شده اند.

برخورد با شکار پرندگان شکاری 

سرهنگ محبت خانی درباره زنده گیری پرندگان شکاری گفت: 
یکی از مشکلات در کشور، زنده گیری پرندگان شکاری است، 
متخلفان از استان های جنوبی در استان های مختلف کشور 
حضور یافته و پرندگان شکاری را زنده گیری کرده و می 
فروشند. وی با بیان اینکه با متخلفان در این زمینه بشدت 
برخورد می شود، خاطرنشان کرد: مشتریان پرندگان شکاری، 
کشورهای عربی هستند و این پرندگان را با قیمت بالایی 
خریداری می کنند. فرمانده یگان حفاظت سازمان حفاظت 
عرصه های طبیعی  بدانند  متخلفان  افزود:  زیست  محیط 

تحت نظارت است و با متخلفان به قطع برخورد می شود.

محیط زیست

گمانه زنی جدید  بر  مبنی  اخباری  گذشته  روز  حالی  در 
درخصوص حقوق کارمندان و افزایش ۳۵درصدی حقوق 
کارکنان دولت در بسیاری از پایگاه های خبری بارگذاری 
شد که به گفتۀ آمار و مطالب مندرج در این خصوص، 
در  کارمندان  حقوق  افزایش ۲۵درصدی  تصویب  از  بعد 
پیشنهاد  مجلس  نمایندگان  برخی  تلفیق،   کمیسیون 

افزایش ۳۵درصدی حقوق را نیز مطرح کرده اند.
در این مسیر اگرچه ولی اسماعیلی- نائب رئیس کمیسیون 
اجتماعی مجلس شورای اسلامی می گوید: نظر وکلای 
ملت برای این افزایش حدود ۳۵درصد است؛ که عنایت 

برچند مهم در این راستا قابل اشاره و حائز پیگیری است.
با توجه به این مهم که خط فقر اعلام شده در ماهِ گذشته، 
حدود ۷میلیون و ۱۴۳هزارتومان گزارش شده است و به 
اقتصادی  گفتۀ موسی شهبازی- مدیرکل دفترمطالعات 
مرکز پژوهش های مجلس، نرخ فقر در کشور ما به حدود 
۳۵درصد رسیده، یعنی ۳۵درصد مردم زیر خط فقر قرار دارند 
و میانگین مصرف کالا ها در سال های اخیر کاهش زیادی 
داشته است و با درنظرگرفتن تورم موجود و دریافتی های 
حداقلی که گواهِ سخت بودن وضعیت اقتصادی و سبد 
معیشت خانوار است و حذف بسیاری از اقلام معیشتی 
از سفرۀ خانوار که مستندِ روزهای سخت اقتصادی است، 
تدبیر مهم اقتصادی برای خروج و برون رفت از شرایط حاضر 
یکی از اولویت های مهم در این راستا محسوب می شود 
اما با تمرکز در این خصوص که همواره با افزایش حقوق 

کارمندان، جامعه شاهدِ تورم دوچندان که منحنی صعودی 
را به نشانه می گیرد، بوده  است؛ راهبرد ابتدایی در این 
مسیر به موازات افزایش حقوق کارمندان، اتخاذ راه حل های 
میان بر برای عدم دوبارۀ تورم در یکایک انواع و اقسام کالاها 

در بازار داخلی، حائز اشاره است.
و در نگاه ثانوی این مهم قابل پیگیری است که شماری از 
افراد شاغل در جامعه فعلی در زیرمجموعه کارمندان دولت 
قرار ندارند و با مباشران خصوصی در ارتباط هستند و عموماً 
این افزایش حقوق و دریافتی با توجه به ایجاد تورم دوباره 
و صعودی شدن یکایک کالاها به فشار حداکثری در کارگران 
و افراد شاغل در ادارات خصوصی منتهی خواهد شد که 
راه حل موجود برای عدم فشار در گروه های موجود، گزینه ای 
است که ضرورت اهتمام و رصد بیش از پیش در این مسیر 

را خواهان است.
اگرچه با توجه به گزارش های موجود؛ دولت مخالف افزایش 
35درصدی حقوق ها است و اعلام کرده منابع لازم برای این 
مقدار افزایش را ندارد، اما از یک سو در لایحه بودجه سال 
آینده میزان فروش نفت افزایش پیدا کرده و از سوی دیگر 
فشار اقتصادی فراوانی به کارگران و کارمندان وارد می شود 
که به اعتقاد نمایندگان می توان این افزایش را برای سال 

آینده در نظر گرفت!
و در این میان، سایه روشنِ این موضوع با توجه به مشاغل 
خصوصی و عدم افزایش حقوق در این افراد، اولین زنگ 
خطر برای شکاف طبقاتی دوچندان در بازه زمانی فعلی 
است و از تورمی خبر می دهد که در ما های گذشته زنگ 
خطرهای مکرر را به صدا درآورده و اعمال نظر جدی در این 
راستا تا کنون صورت نگرفته است که بر اساس گزارش 
مرکز آمار، نرخ تورم نقطه ای شهریور١3٩٩ در مقایسه با ماه 
قبل، ۰/۴واحد درصد افزایش یافته است. نرخ تورم نقطه ای 
با  دخانیات«  و  آشامیدنی ها  »خوراکی ها،  عمده  گروه 
افزایش ۵/۵واحد درصدی به ۳۱/۵درصد و گروه »کالا های 
غیرخوراکی و خدمات« با افزایش ۳/۳واحد درصدی به 

۳۵/۹درصد رسیده است.
این گزارش نشان می دهد که در مقایسه قیمت کالا ها و 
خدمات مصرفی شهریور۹۹ با شهریور۹۸، قیمت حمل ونقل، 
رشدی  خشکبار  و  میوه  قیمت  ۸۰/۸درصدی،  رشدی 
۴۷/۵درصدی و قیمت نان و غلات، رشدی ۴۵/۲درصدی 

داشته است.
رئیس کمیسیون  نایب  به گفتۀ  باتوجه  و  اثنا  این  در 
اجتماعی که باید نمایندگان در صحن علنی پارلمان که 
احتمالاً هفته جاری است، تصمیم گیری کنند و میزان 
افزایش حقوق کارگران نیز باید در جلسه سه جانبه بین 
آینده  روز  در چند  دولت  و  کارفرمایان  کارگران،  نماینده 
تعیین شود؛ باید منتظر بود و دید طی هفته جاری باتوجه 
به زوایای موجود، طرح حاضر با چه رویکرد و ملاحظه ای، 
رأی نهایی را از آنِ خود می کند و آیا حداکثر افراد جامعه 
فعلی مورد عنایت طرح های اقتصادی قرار می گیرند یا گروه 

هدف به تعداد محدودی ختم می شود!

سرمقاله

سایه روشنِ افزایش ۳۵درصدی حقوق و تورم در راه!

وزیر راه و شهرسازی با اشاره به توجه ویژه دولت های 
گفت:  زیرساخت ها،  توسعه  به  دوازدهم  و  یازدهم 
و  ۱۲هزار  حدود   ۹۲ سال  در  کشور  بزرگراه های 
۵۰۰کیلومتر بود که تا پایان دولت به ۲۰هزار کیلومتر 
خواهد رسید و این امر رشدی حدود ۵۰درصد را نشان 

می دهد.

به گزارش »دنیای هوادار«، در آیین افتتاح آزادراه غدیر 
که با حضور ویدیو کنفرانسی رئیس جمهور افتتاح شد، 
»محمد اسلامی« با بیان اینکه آزادراه غدیر یک رکورد در 
تاریخ وزارت راه و شهرسازی است، تصریح کرد: به طور 
روزانه سه هزار نفر در پنج سال به طور دو شیفت کار 
کردند تا امروز این مسیر افتتاح شود و مردم به تردد در 

آن دسترسی داشته باشند.
تهران  و  البرز  کنارگذر جنوبی  آزادراه  این  افزود:  وی 
ابریشم  جاده  از  مهمی  بخش  و  شود  می  قلمداد 
آزادراهی است که شرق و غرب کشور را به یکدیگر 
متصل می کند و نقطه تبادلی برای اتصال شمال و 

جنوب مورد استفاده قرار می گیرد.

عضو کمیسیون تلفیق مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به مصوبه مجلس در خصوص افزایش ۱۰درصدی درآمد 
سال۱۴۰۰  در  اینترنت  قیمت  گفت:  اپراتورها  از  دولت 

افزایش پیدا نخواهد کرد.
از  دولت  حق السهم  مصوبه ای  در  مجلس  نمایندگان 
اپراتورهای ارتباطی را به میزان ۱۰درصد افزایش دادند. وزیر 
ارتباطات و فناوری اطلاعات روز سه شنبه در توئیتی قبل 
از تصویب این مصوبه در مجلس، گفت: در صورتی که 
مجلس مصوبه افزایش سه هزار میلیارد تومانی مالیات 
اپراتورها را تصویب کند، بسته های اینترنتی اپراتورها با 
افزایش قیمت چشمگیری روبه رو خواهد شد. محمدجواد 
نمایندگان  امروز  امیدوارم  کرد:  عنوان  جهرمی  آذری 
مجلس با مصوبه کمیسیون تلفیق مبنی بر افزایش 
۳هزار میلیارد تومانی مالیات اپراتورها و اختصاص آن به 
برخی دستگاه ها از جمله صداوسیما برای امورات نظارتی، 

مخالفت کنند. تصویب این بند در تبصره ۶ بودجه موجب 
خواهد  اپراتورها  بسته های  قیمت  چشمگیر  افزایش 
شد. در این باره مجتبی رضاخواه- عضو هیأت رئیسه 
کمیسیون تلفیق لایحه بودجه مجلس گفت: ما مصوب 
ارتباطی ۱۰درصد  اپراتورهای  از  دولت  درآمد  که  کردیم 
افزایش پیدا کند و به دنبال آن هستیم که این افزایش 
درآمد، صرف ایجاد زیرساخت، توسعه زیرساخت و توسعه 

شبکه های مرتبط با تلفن همراه باشد.

افزایش قیمت تعرفه اینترنت غیرقانونی است

عضو هیأت رئیسه کمیسیون تلفیق لایحه بودجه مجلس 
تاکید کرد: ما در مصوبه امروز موضوع دیگری را نیز به 
تصویب رساندیم که بر مبنای آن افزایش قیمت تعرفه 
اینترنت غیرقانونی است. این مصوبه تصویب شده و 
اجرای ان قانونی است و اگر قرار باشد کمیسیون تنظیم 

مقررات ارتباطات تعرفه اینترنت را افزایش دهد، این غیر 
قانونی است و مجلس ورود می کند. آنها اجازه این کار را 
ندارند. رضاخواه در مورد مبلغی که مطابق این مصوبه در 
اختیار سازمان صدا و سیما قرار می گیرد، اینطور توضیح 
داد: برآورد دولت از میزان درآمد اپراتورها برای سال۱۴۰۰ به 
میزان مبلغ ۳هزار میلیارد تومان کم بوده است. مفهوم آن 
این است که این پول به جای آنکه در خزانه واریز شود، در 
اختیار وزارت ارتباطات بوده و ما نمی دانیم که برای چه 
مواردی استفاده می شده است. وی ادامه داد: مطابق با 
مصوبه سال گذشته و بدون لحاظ کردن ۱۰درصد افزایش 
در مصوبه امروز، مبلغ ۳هزار میلیارد تومان اپراتورها به 
وزارت ارتباطات پرداخت می کردند اما به خزانه واریز نمی 
شده است. ما گفته ایم که این مبلغ باید صرف حمایت 
از تولید محتوا در فضای مجازی شود. پس این مبلغ 

ارتباطی با افزایش ۱۰درصدی حق السهم دولت ندارد. 

بزرگراه های کشور تا پایان دولت به ۲۰هزار کیلومتر خواهد رسید

اینترنت سال آینده گران نمی شود

راه و دولت

فناوری

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه  شهید حاج حسین خرازی 

که 8اسفند 1365 در عملیات کربلای5 به شهادت رسید را گرامی می دارد

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه
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جامعه

عصای جادوگر در قلب فساد فوتبال 
فیلم ها  کتاب ها،  در  همیشه 
قرون  ترسناک  داستان های  و 
جادوگر،  شخصیت  وسطایی، 
کریه المنظرِ  شخصیت  یک 
ترسناک،  کلاه  با  قهرمان  ضد 
رنگ های سیاه و دود و خانه اش 
پر از داروهای بدمزه ولی کارساز 
اما این معانی  بوده و هست. 
برای طرفداران کتاب ها و فیلم های هری پاتر دقیقاً برعکس عمل 
می کند و چهرۀ جادوگر از نظر ایشان یک فرد جذاب باهوش است 
که رسالتش کمک به دیگران بدون خستگی و تلاش برای برقراری 

عدالت می باشد .
اگر در آسیا گاهی »مارادونای آریایی« و یا در آزادی »کریمیِ ریوالدو« را 
هنگام دریپل های کشویی علی کریمی شنیده می شد، سال هاست که 
در لقب »جادوگر« به توافق رسیده ایم. اگر عینک هری پاتر و وردهای 
عجیب و غریبش  را فاکتور بگیرید، جادوگری را داریم با انگیزه، آماده، 
دلسوز، توانمند، محبوب که پرچم عدالت در فوتبال را در دست گرفته 

و امید روزهای خوب فوتبالی را می دهد .
درباره اینکه کریمی با سیاست است یا نه، جای صحبت دارد که بعدتر 
به آن می پردازم اما چرا محبوبیت را دست کم می گیریم ؟ فکر می کنید 
مردم به چه چیزی نیاز دارند جز خشنودی، رضایت و حال خوش از 
رقم خوردن همین اتفاقات که تمام کشور را در بر می گیرد؟ رفتارها و 
منش ها دارد به سمتی می رود که کم کم باورمان می شود که بعضی 
از مدیران و تأثیرگذاران از سیاره ای دیگر آمده اند و از همین مردم 
نیستند! محبوبیت، اکثر کارها را زودتر به نتیجه می رساند. محبوبیت 
مردم نسبت به کریمی، محبوبیت کریمی نسبت به جامعه فوتبال 
آسیایی و.... مشکلات فدراسیون فوتبال که قصه ای دراز دارد را چه 
کسانی می توانند حل کنند تا هر چه سریع تر به مسائل کلان فوتبال 
برسیم؟ مثل روز روشن است در صورت آوردن رأی، گل و بلبل در 
انتظار تیم علی کریمی و مهدوی کیا نیست!! آنقدر روشن که حتی 
آن ها حتی قبل از نطق کفاشیان می دانستند باتلاقی جلوی رویشان 
است!! اگر بیانیۀ رسمی تیم کریمی و کیا را خوانده باشید خیلی 
واضح به بیان توانمندی هایشان در به کارگیری از افراد با انگیزه، کاربلد 
و کارساز اشاره کرده اند و فقط باید بنشینیم تا فرصت برسد و تماشا 
کنیم. پا کارهای کریمی و مهدوی کیا، فوتبالی ها و فوتبال دوستان 

هستند .
تاریخ شگفت انگیز است، منفور باشی ثبت می کند و می مانی / 

محبوب باشی ثبت می کند و باز هم می مانی! 
در فوتبال اما داستان کمی متفاوت است. باید راموس باشی تا 
اگر صلاح را در فینال لیگ قهرمانان به عمد مصدوم کردی، باز هم 
محبوب بمانی در صورتی که هر دو نفر از هوادارن میلیونی فوتبالی 

برخوردار هستند .
راحت تر بگویم؛ حتی اگر کسی قرار است به این فوتبال ضربه بزند 
هم، بهتر است آن شخص فوتبالی باشد!! نه دلالانی که دلخوشی 
میلیون ها هوادار را حتی در کوچکترین مسائل در نظر نمی گیرند. در 
صورت انتخاب کریمی، لازم است به او  زمان بدهیم و از آن طرف 
لازم است او پاسخگوی منطقی در اتفاقات مهم فوتبال باشد. لازم 
است برنامه های مثبت و ملموس از او ببینیم و در قدم اول همین 

انتظارات کافی است.
از کوزه همان برون تراود که در اوست، در مسلک کریمی و کیا 
جز  می زند. چه چیزی می خواهیم  موج  انسانیت  که  می بنیم 
انسان هایی پاک و یک رو و مردمی در فوتبال؟ فوتبال بازی اشک ها 
و لبخندها، دردها و لذت ها، بد شانسی ها و خیریت هاست و فقط 
کسانی که با پوست و استخوان درک کرده اند، توانایی مدیریت آن 

را دارند.

دریچه ی فوتبالی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »فرانک داودی« 

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

سخنگوی ستاد مقابله با کرونا استان البرز با اشاره به 
ازدحام پایان سال مردم در بازارها و خیابان های استان 
گفت: وضعیت کرونا در این استان پرجمعیت شکننده 

است.
به گزارش »دنیای هوادار«، علیرضا سلیمانی اظهارکرد: 
پنج  به  از ۲شهرستان  البرز  زرد  تعداد شهرستان های 
شهرستان در چند روز اخیر افزایش و تنها ۲شهرستان 

آبی باقی مانده است.
وی بیان کرد: برهمین اساس برای پیشگیری از انتقال 
یافته که  افزایش  کرونا میزان محدودیت ها  ویروس 
نماز  و  برگزاری  فرهنگی،  اجتماعی  تجمع  از  پرهیز 
محدودیت ها  این  جمله  از  بعدی  اطلاع  تا  جماعت 

است.
سلیمانی با اشاره به اینکه ازدحام و حضور مردم در 
بیرون از منازل بسیار زیاد است،  خاطرنشان کرد: نتیجه 

این حضور در چند روز آینده مشخص خواهد شد.
سخنگوی ستاد مقابله با کرونا استان البرز با بیان اینکه 

اکنون میزان رعایت پروتکل ها مانند استفاده از ماسک 
تا ۸۰درصد  بین ۷۰  استان  مردم  توسط  آن  امثال  و 
است، گفت: در این شرایط میزان رعایت پروتکل ها باید 
به ۹۵درصد افزایش یابد. وی افزود: برای کنترل بیماری 
افراد می بایست  به سایر  آن  کووید۱۹ و عدم سرایت 
بیش از ۹۵درصد مردم از ماسک استفاده کنند و فاصله 
اجتماعی و شستن دست ها را جدی بگیرند. سخنگوی 
ستاد مقابله با کرونای استان البرز اظهارکرد: با مصوبه 
این  ستاد ورود به پارک ها و زیارت قبور در بهشت 

سکینه)س( ممنوع شده است .
وی با تأکید بر اینکه اکنون ویروس کرونا و جهش 
یافته انگلیسی در سطح استان در حال چرخش است،  
گفت: رعایت بیش از پیش مردم موجب می شود تا 
آمار شیوع در استان از آنچه که اکنون هست بالاتر نرود.
مورد  سه  شناسایی  از  پس  اینکه  بیان  با  سلیمانی 
کرونای انگلیسی تا کنون موارد جدیدی شناسایی نشده 
است،  گفت: نمونه هایی برای انجام تست به آزمایشگاه 

منتقل شده که هنوز نتیجه آن مشخص نشده است .
البرز گفت:  استان  با کرونای  سخنگوی ستاد مقابله 
وضعیت استان  به لحاظ شیوع ویروس بسیار شکننده 
است و در صورتی که مردم رعایت پروتکل ها را کمرنگ 
کنند هرلحظه با افزایش شیوع ویروس در استان مواجه 
پزشکان  و  بهداشتی  تأکید کارشناسان  بود.  خواهیم 
البرزی برای پیشگیری از شیوع ویروس کرونا، رعایت 
شیوه نامه های بهداشتی مانند استفاده از ماسک،  فاصله 
اجتماعی و شستن دست ها است. از مجموع هفت 
کرج،   شهرستان،   پنج  اکنون  البرز  استان  شهرستان 
فردیس، نظرآباد،  ساوجبلاغ و چهارباغ  در وضعیت زرد 
کرونا و ۲شهرستان طالقان و اشتهارد نیز در وضعیت 

آبی شیوع کرونا قرار دارند.
قابل ذکر است؛ از ابتدای شیوع کرونا تاکنون حدود 
۳۲هزار البرزی به تخت های بستری انتقال یافته اند که 
۲هزار و۷۷۰نفر آنان جان باخته حدود ۲۸هزارو ۵۰۰نفر 

پس از بهبودی به منازل خود بازگشته اند.

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های 
کشاورزی شهرداری کرج گفت: در حال حاضر ۳۷۰کیوسک 
مطبوعاتی در مناطق مختلف کرج فعال است که این 
تعداد بیش از سه برابر میانگین کیوسک های مطبوعاتی 

در سایر کلان شهرهای کشور است.
احمد خیری گفت: با توجه به اینکه مجوز فعالیت برای 
برخی از این کیوسک ها به پایان رسیده، بهره برداران 
باید جهت تمدید مجوز خود اقدامات لازم را انجام دهند 
چون در غیر این صورت از ادامه فعالیت آنها جلوگیری 

خواهد شد.
وی با اشاره به اینکه طی سال های گذشته شاهد نقل 

و انتقالات غیر مجاز برخی از این کیوسک ها بوده ایم، 
افزود: طرح ساماندهی کیوسک های مطبوعاتی کرج 
از  بخشی  آن  براساس  و  گرفته  قرار  کار  دستور  در 
این دکه های مازاد به مناطق در حال توسعه کرج و 
حاشیه ای شهر منتقل می شوند و تعدادی هم به طور 

کامل جمع آوری خواهد شد.
خیری در بخش دیگری از صحبت های خود با اشاره 
کرج  در  عید  میوه  توزیع  موقت  ۲۰جایگاه  ایجاد  به 
تأکید کرد: این جایگاه ها از ۲۰اسفند فعالیت خود را 
آغاز می کنند و تا فروردین ماه سیب و پرتقال مورد نیاز 

شهروندان را به قیمت مصوب دولتی عرضه می کنند.

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های 
کشاورزی شهرداری کرج گفت: در کنار این جایگاه ها 
شهروندان می توانند میوه مور نیاز خود را از غرفه های 

بازار روزها هم تهیه کنند.
این مسئول اضافه کرد: بازار روزهای شهر در تمام ایام 
تا ساعت ۱۴ به شهروندان  اول فروردین  به جز  عید 

خدمات ارائه می دهند.
وی توضیح داد: برای تامین میوه امسال بیش از ۲۰۰۰ 
تن میوه با نرخ مصوب دولتی در انبارها ذخیره شده 
است بنابراین شهروندان نگران تامین میوه مورد نیاز 

خود در این ایام نباشند.

وضعیت کرونایی البرز شکننده است

تعداد کیوسک های مطبوعاتی کرج سه برابر میانگین کشوری

»البرز« چه خبر؟

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار البرز گفت: 
حدود ۵۰هزار نفر عوامل اجرایی، بازرسی، نظارتی و... در 

انتخابات۱۴۰۰ در استان البرز مشارکت خواهند کرد.
نورمحمد فردی در حاشیه ستاد انتخابات استان البرز اظهار 
کرد: یکی از وظایف مهم وزارت کشور برگزاری انتخابات 
در سطوح مختلف است که به طور دوره ای هرچهار سال 
نشان دهنده  این  کرد:  بیان  وی  برگزار می شود.  یک بار 
گردش قدرت توسط خود مردم است، چراکه مردم خود 
نوع  بهترین  این  که  می کنند  تعیین  را  سرنوشتشان 
دمکراسی محسوب می شود. معاون سیاسی، امنیتی و 
اجتماعی استاندار البرز تصریح کرد: انتخابات سیزدهمین 
دوره ریاست جمهوری و انتخابات ششمین دوره شوراهای 
اسلامی شهر و روستا در ۲۸خرداد سال ۱۴۰۰ در سطح 
کشور برگزار خواهد شد و در این استان حدود ۵۰هزارنفر 
وی  بود.  خواهند   ۱۴۰۰ انتخابات  اجرایی  امور  درگیر 
خاطرنشان کرد: برای باشکوه برگزار کردن انتخابات و بر 
اساس جدول زمانی باید برنامه ریزی لازم برای برگزاری 
انتخابات صورت گیرد و تا فرصت باقی است مقدمات 
کار انتخابات شوراهای اسلامی شهر و روستا فراهم شود.

امور مربوط به انتخابات یک کار فنی است

فردی افزود: در این خصوص تا کنون چند جلسه هماهنگی 
برنامه ریزی به منظور ایجاد آگاهی و بررسی نیازمندی ها 
مانند میزان تعرفه مورد نیاز برای چاپ، تعداد شعب اخذ 
رأی، اعلام وضعیت فیزیکی صنادیق اخذ رأی برآورد و 
منعکس شده است و تا کنون ۵ اطلاعیه ستاد انتخابات 
وزارت کشور در خصوص ثبت نام برای شورای اسلامی شهر 

و روستا به مبادی ذی ربط و در فضای مجازی ابلاغ شده 
است. وی گفت: بر اساس بند۳ ماده۳ قانون انتخابات 
تمامی افرادی که قصد ثبت نام در شوراهای اسلامی دارند 
باید هنگام ثبت نام گواهی عدم سو پیشینه که از تاریخ 

صدور آن بیش از سه ماه نگذشته باشد ارائه کنند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار البرز اظهار کرد: 
در هر صورت برابر ماده۳۰ قانون انتخابات شوندگان هنگام 
ثبت نام باید دارای شرایطی از جمله داشتن تابعیت کشور 
جمهوری اسلامی با حداقل سن ۲۵سال، اعتقاد و التزام 
عملی به اسلام و ولایت مطلقه فقیه، ابراز وفاداری به قانون 
اساسی جمهوری اسلامی ایران، دارا بودن مدرک تحصیلی 
مورد نیاز، دارا بودن کارت پایان خدمت نظام وظیفه یا کارت 
معافیت دائم از خدمت برای آقایان است. وی بیان کرد: امور 
مربوط به انتخابات با توجه به اینکه یک کار فنی به شمار 
می رود، بنابراین باید هر روز امور مربوط به آن روز بر اساس 
مواد قانونی و آئین نامه های اجرایی مورد نظر انجام شود و 
همه متصدیان امر دقت لازم را در این زمینه داشته باشند.

انتخابات حق مردم است

فردی تصریح کرد: با توجه به اهمیت انتخابات و رعایت 
دقیق قوانین و مقررات کلیات اجرای انتخابات در هنگام 
ثبت نام تا پایان رأی گیری بر اساس جدول زمانی از طریق 
ستاد انتخابات وزارت کشور به سازمان های ذی ربط و 
تمامی فرمانداری ها و بخشداری ها ابلاغ شده است. وی 
با بیان اینکه در هر حال بر اساس جدول زمانی انتخابات 
بعد از صدور دستور انتخابات طبق ماده۴۸ قانون عملیات 
اجرایی انتخابات توسط فرمانداری ها و بخشداری ها شروع 

می شود، خاطرنشان کرد: بعد از آن فرمانداران موظفند 
صدور آگهی ثبت نام از داوطلبان را طبق ماده۴۸ قانون و 
۴۵ آئین نامه ابلاغ و اجرا نمایند. معاون سیاسی، امنیتی 
و اجتماعی استاندار البرز با بیان اینکه سیاست کلی 
نماینده عالی دولت در استان در امر انتخابات مشارکت 
حداکثری مردم و رعایت و مر دقیق قانون و بی طرفی 
کامل عوامل دست اندرکار انتخابات است، چراکه انتخابات 
پیرامون  صورت  هر  در  شد:  متذکر  است،  مردم  حق 
انتخابات اطلاع رسانی لازم به طور مرتب برای آگهی اقشار 

مختلف مردم صورت می گیرد.

»معاون استاندار البرز« خبر داد:

 حدود ۵۰هزار نفر درگیر امور اجرایی انتخابات۱۴۰۰ در البرز

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار
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جامعه »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »پروانه وثوق« - رئیس فقید هیات امنای 
بیمارستان محک و عضو فرهنگستان علوم پزشکی تهران - را گرامی می دارد

روند رو به رشد جمعیت سالمند و عدم برنامه ریزی صحیح 
صندوق های  بازنشستگان،  تعداد  چشمگیر  افزایش  و 
و  نموده  مواجه  جدی  چالش های  با  را  بازنشستگی 
امنیت  که  بازنشستگان  برای  نیز  را  عمیقی  نگرانی های 
درست  عملکرد  به  وابسته  خاطرشان  آرامش  و  اقتصادی 
صندوق ها و ایفای کامل تعهداتشان می باشد، ایجاد کرده 
تعداد  بازنشستگی  صندوق  یک  جوانی  مرحله  .در  است 
کسانی که حق بیمه پرداخت می کنند زیاد و تعداد کسانی 
که سهم بازنشستگی دریافت می کنند اندک و در حد صفر 
با  اما  است  پایدار  این مرحله وضعیت صندوق  در  است 
گذشت زمان که تعداد بازنشستگان زیاد می شود تعادل نیز 

به هم می خورد . چه باید کرد؟
نقطه شکل گیری نظام بازنشستگی در ایران به دوره اول 
مجلس  در  می رسد.   ١287 سال  در  ملی  شورای  مجلس 
اول قانونی به نام قانون وظایف وضع شد که برای وارثان 
متوفای دولت حقوق درنظر گرفته می شد اما 22 آذر ١30١ 

که روز پیدایش نظام بازنشستگی در ایران است اولین قانون 
در زمینه تأمین اجتماعی کارکنان دولت به عنوان قسمتی 
از حقوق استخدامی و برای حمایت از کارکنان و خانواده 
آنان در زمان پیری به تصویب رسید. در قانون مذکور و 
قوانین بعدی، همیشه هدف اصلی حمایت از بازنشسته در 
مقابل پیری، فوت و از کارافتادگی بود. اصلاحات متعدد 
این قانون، اکثر موارد آن را از صورت اولیه خارج ساخته 
و در جهت تأمین آینده مستمری بگیران ارتقاء داده است. 
سال ١354 نقطه عطفی در تأسیس صندوق های بازنشستگی 
کشور بود. در این سال سازمان تأمین اجتماعی از ادغام 
سازمان بیمه های اجتماعی و سازمان بیمه های اجتماعی 
کارفرمایی و صندوق  برای جامعه کارگری و  روستائیان  
بازنشستگی کشوری برای مستخدمین دولت تأسیس شدند. 
اصل 28 قانون اساسی، بازنشستگی و تأمین اجتماعی را به 
رسمیت شناخته و از آن به عنوان حقی برای مردم و تکلیفی 
برای دولت یاد نموده است. طبق اصل مذکور برخورداری 
از تأمین اجتماعی از نظر بازنشستگی، پیری، ازکارافتادگی، 
بی سرپرستی، حوادث و سوانح، نیاز به خدمات بهداشتی 
و درمانی و... حقی است همگانی و دولت مکلف است 
طبق قوانین از محل درآمدهای عمومی حاصل از مشارکت 
مردم، خدمات و حمایت های مالی فوق را برای افراد کشور 

تأمین کند.
فعالیت  ایران  در  بازنشستگی  حاضر ١8 صندوق  حال  در 
دارند. 3 صندوق ماهیت دولتی، 2 صندوق ماهیت عمومی 

هستند.  اختصاصی  صنفی  صندوق ها  بقیه  و  غیردولتی 
صندوق تأمین اجتماعی برای جامعه کارگری و کارفرمایی، 
دولت،  مستخدمین  برای  کشوری  بازنشستگی  صندوق 
صندوق بازنشستگی لشگری برای نیروهای مسلح، صندوق 
روستایی  جمعیت  برای  عشایر  و  روستائیان  کشاورزان- 
کشور، صندوق بازنشستگی کارکنان فولاد، صندوق حمایت 
و بازنشستگی آینده ساز برای مستخدمین سازمان گسترش 
وابسته،  و  تابعه  شرکت های  و  ایران  صنایع  نوسازی  و 

صندوق حمایت و بازنشستگی وکلا و ١2 صندوق دیگر برای 
پوشش شاغلان حوزه های دیگر وجود دارد. بیش از 75درصد 
اجتماعی،  تأمین  سازمان  پوشش  تحت  بیمه شدگان 
١١.3درصد صندوق بازنشستگی کشوری، 5.8درصد سازمان 
صندوق  3.2درصد  و  مسلح  نیروهای  اجتماعی  تأمین 
و  عشایر  و  روستائیان  کشاورزان،  اجتماعی  بیمه های 
3.3درصد بیمه شدگان سایر صندوق ها را تحت پوشش قرار 

داده است.

تحولات چندسال اخیر در مقررات بازنشستگی و میزان پرداخت 
حقوق بازنشستگی و چالش های ایجادشده در عرصه اقتصادی، 
توان مالی صندوق های بازنشستگی را برای انجام تعهداتشان 
مورد تردید قرار داده و باید هرچه سریع تر راه حل های مناسب 

برای مدیریت وضعیت و جلوگیری از بحران اندیشه شود. 
هرچه تعادل ورودی و خروجی های صندوق های بازنشستگی 
بیشتر دچار نابرابری شود، وضعیت معاش بازنشستگان نیز 
بیشتر به خطر می افتد. اتحادیه بین المللی تأمین اجتماعی 
)ISSA( تأکید می کند که برای ایستایی و تداوم کارکرد یک 

صندوق بازنشستگی، باید نسبت ورودی ها به خروجی های 
آن )ضریب پشتیبانی( بیشتر از 5 باشد. )6 مناسب است(. 
اگر ضریب پشتیبانی یک صندوق به عدد 5 برسد، یعنی به 
آستانه بحران پاگذاشته و در صورتی که این ضریب به زیر 5 
سقوط کند به معنای بحران واقعی در صندوق بازنشستگی 
است. صندوق تأمین اجتماعی با ضریب پشتیبانی 4.٩7 هنوز 
به مرحله بحران جدی پا نگذاشته است ولی سایر صندوق ها از 
صندوق کشوری گرفته تا صندوق فولاد، لشگری، نفت، وکلای 
و... مدت هاست که تعادل ورودی و  آینده ساز  دادگستری، 
خروجی آنها به هم خورده است. درحالی که هیچ پرداختی 
از خزانه ملی به سازمان تأمین اجتماعی صورت نمی گیرد 
بنابر اظهارات رسمی، 85درصد هزینه های صندوق بازنشستگی 
کشوری را دولت تأمین می کند. سالی ١5هزارمیلیاردتومان 
صرف همسان سازی حقوق بازنشستگان این صندوق می شود. 
تا چه زمانی دولت هزینه های صندوق بازنشستگی کشوری را 
پرداخت خواهد کرد؟  صندوق های بازنشستگی از محل بیمه 
کارگران، معمولاً 7درصد بیمه سهم کارگر، 20درصد بیمه سهم 
کارفرما و 3درصد سهم دولت را دریافت می کنند که البته 
3درصد سهم دولت 40سال است که پرداخت نشده است. با 
توجه به این که بحران صندوق های بازنشستگی از بحران های 

اساسی در سال های آینده است و شرایط فعلی صندوق ها، 
زمینه ساز ناآرامی هایی شده است لزوم اندیشه و ارائه راهکار 
مناسبی در این زمینه احساس می شود.  مطالعه صنعت بیمه 
اتحاد جماهیر شوروی سابق،  در کشورهای مختلف مانند 
آلمان، ژاپن و ایتالیا نکات بسیاری را نشان می دهد. 5 سال 
قبل از فروپاشی اتحاد جماهیر شوروی، جمعیت بازنشسته 
در این کشور به ١02 میلیون نفر رسید و صندوق های بیمه 
این کشور ورشکست شدند. پائین آوردن سن بازنشستگی، 
بالابردن حقوق ها و بی توجهی به سرنوشت صندوق های بیمه 
و بازنشستگی از عوامل ورشکستگی اعلام شد. آیا مشکل 
صندوق های بازنشستگی در ایران، پیر شدن جمعیت کشور 
یا پائین بودن سن بازنشستگی است؟ آیا عوامل دیگری در 
آن دخالت دارد؟ در صورتی که بخواهیم پیری را مستمسکی 
بازنشستگی قرار دهیم  برای وضعیت بحرانی صندوق های 
دنیا پراز کشورهای پیر مانند ژاپن، آلمان، ایتالیا و کشورهای 
اروپای غربی است که با بحران صندوق های بازنشستگی مواجه 
نیستند بنابراین علت را باید در جای دیگری جستجو کرد. 
شرایط ایده آل برای یک صندوق بازنشستگی 7 به ١ است که 
میانگین این رقم در ایران 3.6 به ١ است یعنی کمتر از 4نفر 
حق بیمه پرداخت می کنند و یک نفر بازنشسته حقوق می گیرد 

با این حساب صندوق های بازنشستگی کشور در وضعیت 
بحرانی قراردارند. آلمان، ژاپن و نروژ پیرترین جمعیت را دارند 
ولی با برنامه ریزی صحیح و اصولی ضمن ارائه خدمت به 
بازنشستگان وضعیت باثباتی دارند. در بین این کشورها، نروژ 
سیستم توسعه یافته تری دارد سن بازنشستگی رسمی برای 
مردان و زنان در این کشور 47 سال است این درحالی است 
که مقامات کشورمان راه حل مشکل صندوق های بازنشستگی 
را افزایش سن بازنشستگی عنوان می کنند. نسخه ای که به نظر 
می رسد بیشتر مسکن است تا علاج درد. نوبخت در تشریح 
بحران صندوق های بازنشستگی اشاره کرد که »اکنون دولت 
حقوق بازنشستگی لشکری و کشوری را از جیب خود می پردازد 
در حال حاضر ما از یک نفر بازنشستگی کم می کنیم و به 7 
نفر حقوق بازنشستگی می دهیم. به عبارت دیگر صندوق های 
و  اصول  گرفتن  نادیده  هستند«.  ورشکسته  بازنشستگی 
سیاست گذاری های  و  تصمیمات  در  اکچوئری  محاسبات 
صندوق ها و مداخلات دولت، عدم ایفای تعهدات دولت نسبت 

به صندوق ها وضعیت را بیش از پیش بغرنج نموده است. 
بحران در راه است و لزوم بازنگری در قوانین، گماردن افراد 
کارآزموده و فنی در ارکان بیمه های بازنشستگی بیش از پیش 

احساس می شود.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

وضعیت بحرانی صندوق های بازنشستگی

داستان جلد

حمیدرضا تیموری

 خبرنگار

سال تاسیسنوع صندوقصندوقردیف

١354عمومی غیر دولتیسازمان تأمین اجتماعی١

2
صندوق بیمه کشاورزان، 

١383عمومی غیر دولتی روستائیان و عشایر

١354دولتیبازنشستگی کشوری3

١376دولتیصندوق کارکنان وزارت اطلاعات4

5
سازمان تأمین اجتماعی 

ادغام نظامی در ١382دولتی نیروهای مسلح

١354صنفی اختصاصی  صندوق بازنشستگی کارکنان فولاد6

١342صنفی اختصاصی  صندوق بازنشستگی بانک مرکزی 7

١326صنفی اختصاصی  صندوق بازنشستگی نفت 8

١350صنفی اختصاصی  صندوق بازنشستگی بیمه ایران ٩

سال تاسیسنوع صندوقصندوقردیف

١350صنفی اختصاصی  صندوق بازنشستگی بیمه مرکزی ١0

١353صنفی اختصاصی  صندوق بازنشستگی سازمان بنادر ١١

١354صنفی اختصاصی  صندوق بازنشستگی شهرداری تهران ١2

١3
صندوق بازنشستگی شرکت 

١36١صنفی اختصاصی  صنایع ملی مس ایران 

١35٩صنفی اختصاصی  صندوق بازنشستگی هواپیمایی )هما(١4

١355صنفی اختصاصی  صندوق حمایت وکلای دادگستری١5

١355صنفی اختصاصی  صندوق حمایت و بازنشستگی آینده ساز ١6

١35٩صنفی اختصاصی  صندوق بازنشستگی کارکنان بانک ها١7

١8
صندوق بازنشستگی کارکنان

 صدا و سیما 
١363صنفی اختصاصی  

تحولات چندسال اخیر در مقررات بازنشستگی و 
میزان پرداخت حقوق بازنشستگی و چالش های 
مالی  توان  اقتصادی،  عرصه  در  ایجادشده 
صندوق های بازنشستگی را برای انجام تعهداتشان 
سریع تر  هرچه  باید  و  داده  قرار  تردید  مورد 
و  وضعیت  مدیریت  برای  مناسب  راه حل های 

جلوگیری از بحران اندیشه شود. 
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

از حسام رمزی  اثری   Flamenco Arabe آلبوم موسیقی ملل فلامنکوی عربی
 Hossam Ramzy نوازنده سرشناس مصری است. حسام رمزی Hossam Ramzy
)حسام رمزي( آهنگساز و نوازنده پرکاشن مصری است. او در سال ۱۹۵۳ متولد شد 

و فعالیت در عرصه موسیقی را ۱۹۷۰ )هفده سالگی( آغاز کرد.
 این نوازنده پرکاشن پرآوازه، نامی آشنا در زمینه موسیقی عربی و موسیقی ملل 
است و افراد زیادی در سرتاسر دنیا شنونده آثار او هستند. موسیقی او تلفیقی 
از المان های موسیقی محلی با موسیقی مدرن است و به همین سبب فضایی 
تلفیقی دارد که آثارش را برای همه ساکنان کره زمین شنیدنی کرده است. آلبوم 
Flamenco Arabe نمود دیگری از تلاش او برای ساخت اثری تلفیقی است 
و در آن با رافائل تاچوئلا Rafa El Tachuela نوازنده برجسته گیتار فلامنکو 
همکاری کرده است. موسیقی فلامنکو، موسیقی محلی ساکنان اسپانیا است 
و از محبوبیت زیادی در دنیا برخوردار است و تلفیق این سبک با موسیقی 
شرق مدیترانه و عربی، این آلبوم موسیقی فاقد کلام را به اثری بدل می کند 
که می توان شهروندان نقاط مختلف دنیا را به خود جذب کند. این آلبوم با 
موسیقی گرم و دلنشین خود تجربه ای دلنشین از سفر در موسیقی دو سوی 
دریای مدیترانه است و در آن هم می تواند از بداهه های موسیقی فلامنکو و هم 

گرمای موسیقی عربی لذت برد.

Flamenco Arabe
::   حسام رمزی   ::  

خلاصه داستان: دختری به نام »شیزوکو« پی می برد تمام کتاب  هایی که از 
کتابخانه می  گیرد، در گذشته توسط پسری به اسم »آماساوا« خوانده شده است 
و... در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم James Berardinelli -جیمز براردینِلی، 
آمده است: قدرت اصلی »زمزمه  قلب« را می توان در نحوه ی ارتباط برقرارکردنش 
با بیننده دانست. بسیاری از فیلم های انیمیشنی برای کودکان ساخته شده اند 
و به همین دلیل ممکن است که در ظاهر سطحی و افاده آمیز به نظر برسند. به 
هیچ وجه شاهد همچین موردی در این اثر نیستیم. فیلم تصاویر و احساسات 
را از داخل خاطرات ما با چنان دقتی به بیرون می کشد که ما در حین تماشای 
آن به زیستن دوباره ی این خاطرات از کودکی مان می پردازیم. چیزهای کوچکی 
مثل اولین احساسات عاشقانه، عشق های بدون سرانجام و تلاش برای پیدا کردن 
»استعداد واقعی« یک نفر به صورت بسیار آرام و راحتی در این فیلم مورد بررسی 
قرار گرفته اند. اگرچه یک هشدار؛ برای لذت بردن از فیلم شما باید از آهنگ آقای 
 Take Me Home,( »جان دنور« به نام »جاده های روستایی مرا به خانه ببرید«
Country Roads( خوشتان بیاید، یا حداقل اینکه بتوانید آن را تحمل بکنید. فیلم 
با این آهنگ شروع می شود و از آنجا به بعد با متون مختلفی اجرا می شود. تأثیر 
آقای میازاکی تا آنجایی قابل دیدن است که سکانس های فانتزی رمان نوشته شده 

توسط شخصیت اصلی را تماشا می کنیم و...

Whisper of the Heart - زمزمه  قلب
::    یوشیفومی کوندو    ::

کتاب باهوش تر، سریعتر، بهتر، از چارلز داهیگ )دوهیگ(، رمز و رازهایی بهره وری 
در زندگی و کسب و کار  ارائه می دهد. داهیگ در این اثر درباره قدرت دگرگون 
کننده بهره وری حقیقی با شما صحبت می کند. آیا برای شما اتفاق افتاده که برای 
آغاز یک پروژه جدید، احساس هیجان می کنید ولی شور و اشتیاقِ انجامِ پروژه، 
با گذشت زمان از بین رفته باشد؟ انتخاب های شما می توانند انگیزه تان برای 
بهره مندی از پروژه، تیم و خودتان را حفظ کرده، یا حتی افزایش دهند. وقتی 
فردی کنترل بیشتری بر یک پروژه دارد، انگیزه بیشتری پیدا می کند. وقتی افراد 
تصمیم به انتخاب بیشتری می گیرند، اشتیاق بیشتری پیدا کرده و احساس 
مسئولیت و کنترلِ آن کمک می کند تا از پس مشکلات خود را بربیایند.نویسندهٔ 
این کتاب، چارلز داهیگ از دانشکدهٔ کسب وکار هاروارد مدرک ام بی ای خود 
را گرفته و برندهٔ جایزهٔ پولیتزر در روزنامه نگاری است که شاید نثر زیبای این 
اثر به استعداد روزنامه نگاری اش برمی گردد. به گفتهٔ خودش این کتاب نتیجهٔ 
پژوهش هایش در زمینهٔ سازوکار بهره وری و نیز حاصل تلاشش برای فهمیدن 
دلیل بهره وری بالاتر برخی افراد و شرکت ها نسبت به بقیه است. او در این کتاب 
سعی دارد به شما بفهماند اگر بتوانید انگیزهٔ بیشتری پیدا کنید، تمرکز بهتری 
داشته باشید، بهتر هدف تعیین کنید و تصمیم های بهتری بگیرید، می توان 

گفت بیشتر مسیری را که به بهره وری بیشتر ختم می شود، طی کرده اید. 

باهوش تر، سریع تر، بهتر- چارلز داهیگ
::  ترجمه: حسین خدادادی   ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمدابراهیم باستانی پاریزی« فرهنگی
- نویسنده، روزنامه نگار و شاعر فقید - را گرامی می دارد

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

فرزند علی دهباشی، از سلامت این پیشکسوت ادبیات و فرهنگ 
ایران، خبر داد و گفت: خوشبختانه پزشکان با تجویز دارو، از 

گسترش ویروس در سیستم تنفسی او جلوگیری کردند.
شهاب دهباشی، دربارۀ وضعیت سلامتی پدرش پس از 
ابتلا به کرونا گفت: وضعیت ایشان رو به بهبود است 
و اکسیژن خون او به سطح معمول و امروز به عدد ۹۲ 

رسیده است.

و  است  بستری  خانه  در  دهباشی  علی  افزود:  وی 
دستگاه های تنفسی لازم را هم در اختیار دارد، پزشکان به 
دقت وضعیت سلامتی ایشان را زیر نظر دارند و در حال 

مداوای وی هستند.
دهباشی در پاسخ به این سوال که بیماری تنفسی پدرش، 
است؟  نبوده  مشکل آفرین  او  کرونایی  وضعیت  برای 
تشریح کرد: با توجه به این که وضعیت تنفسی ایشان در 

سال های اخیر خیلی خوب نبوده است، پزشکان با همه 
توان تلاش کرده اند که ویروس به ریه نرسد و بخش های 

عمیق سیستم تنفسی را درگیر نکند.
فرزند علی دهباشی، با بیان این که هفته دوم بیماری، 
بسیار مهم است، اضافه کرد: باید ببینیم شرایط در ادامه 
ایشان  امیدواریم وضعیت  به شکلی پیش می رود و 

پایدار بماند.

من در میان اصولگراها، اصلاح طلب ها و میانه روها، 
صدها رفیق و نارفیق دارم. اغلب این عده، از اهالی فرهنگ 
و هنر و رسانه هستند. تکلیف رفقا که مشخص است، 
ولی نارفقا، کسانی اند که منافع برایشان از هرچه و هرکه، 
مهم تراست و فرهنگ و هنر و رسانه، مغازه های کاسبی 
صدای  و  پرسر  تلویزیونی  مجموعه  درباره  هاست.  آن 
یادداشت  یک  ده نمکی«،  »مسعود  ساختۀ  »دادِستان« 
نوشته و با چند رسانه هم درخصوص آن مصاحبه کرده 
ام، اما از من، بیش از بیست مصاحبه و یادداشت در 
رسانه ها منتشرشده است. برخی ازاین گفت وگوها، بخش 
های قیچی شده و سلیقه ای مصاحبه هایم است و چند 
مصاحبه خیالی هم درسایت ها، روزنامه ها وخبرگزاری 
ها از من کار شده است! این رخداد تلخ رایج درفضای 
رسانه، چندان غریب و عجیب نیست و بارها اتفاق افتاده 
است! من در مورد ده نمکی و دادستان او نوشته و گفته 

بودم که مسعود ده نمکی، کاربلد و مخاطب شناس و یک 
فرهنگی/سیاسی وفادار به نظام است و او و دادستان، 
نگاهی تکسویه و زاویه دار به مسائل اجتماعی و سیاسی 
کشور دارند. آنچه در اغلب گفت وگوهایم، حذف شده 
اینکه، مسعود ده نمکی در دادستان با کنار یکدیگرقراردادن 
نیروهای امنیتی، اصولگراها، یک آقازاده مثبت با گرایش 
به دو طیف یاد شده وحتی همسر نماینده مجلس سریال، 
آن ها را در برابر یک نماینده اصلاح طلب و در واقع اصلاح 
طلب ها قرارداده است تا پوچی، پوکی و شکست آن ها 
را تصویر کند. همین نگاه یکطرفه و جانبدارانه و نبود یک 

آقازاده بد! در توجیه وجود آقازاده مثبت سریال، سبب 
برخوردهای تند با دادستان شده است. کاش ده نمکی به 
جای تکیه بر نگاه جناحی، بامحوریت نگاه ملی، خاطیان 
هردو جناح را به تصویرمی کشید و قضاوت را به مخاطب 
و ملت می سپرد. اما نبود این مهم، باعث شده تا نگرش 
عدالتخواهی دادستانی ها و سریال و ده نمکی، خدشه دار 
شود و کفه ترازوی عدل و انصاف سریال به نفع یک گروه 
و جریان سیاسی سنگین گردد. از همین رو، این سریال، 
فاقد نگاه ملی، فراگیر، جامع و منصفانه بوده و دادستان ده 

نمکی، میان دادستان و بیدادستان سرگردان است!

علی دهباشی، سرسختانه با کرونا می جنگد

دادستان؛ سرگردان میان دادستان و بیداستان!

نشر و ادبیات

رسانه و شبکه

جهان سینما

»منک« و »تنت« در میان بهترین  فیلم ها از 
نظر طراحی تولید

انجمن طراحان تولید بهترین فیلم های 
سال از این نظر را معرفی کردند و »منک« و 

»تنت« را از بهترین ها خواندند.

»قاتل« در راه است
دیوید فینچر پس از همکاری با نتفلیکس 
برای ساختن فیلم زندگینامه ای »منک«، 
اکنون با فیلمی با عنوان »قاتل« بار دیگر با 
این سرویس اکران آنلاین همکاری می کند.

استیون سودربرگ یک فیلم جدید می سازد
استیون سودربرگ فیلم بعدی اش را با عنوان 
»KIMI« با بازی زویی کراوتیس می سازد. 
نام  به  سودربرگ  استیون  بعدی  فیلم 
»KIMI« پس از قرارداد کلی وی با سرویس 
استریمینگ اچ بی او مکس که اوایل سال 

جدید وضع شد، برای این شبکه ساخته می شود.

»سرزمین آوارگان« در چین اکران می شود
آوارگان«  ساخته  »سرزمین  زودی  به  چین 

کلوئی ژائو را در سینماهایش به نمایش 
درمی آورد. از یک سو اصالت چینی کلوئی 
ژائو و از سوی دیگر موفقیت فیلم »سرزمین 

آوارگان« در فصل جوایز سینمایی موجب شده 
تا چینی ها علاقه مند تماشای این فیلم باشند.

معتمدآریا  فاطمه  تهیه کنندگی  به  »سبالو« 
اکران می شود

مستند »سبالو« به کارگردانی محسن نساوند 
 ۱۰ از  معتمدآریا  فاطمه  تهیه کنندگی  و 
اسفندماه در سینماهای »هنروتجربه« اکران 

می شود.

جبار آذین

  نویسنده و منتقد
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »عباسعلی توانا«

 - پیشکسوت فقید ژیمناستیک - را گرامی می دارد

در تجلیل از »پدر ژیمناستیک ایران« مطرح شد؛

از ابتدا با حضور غیر ورزشی ها سر ناسازگاری داشتم 
طی چندسال گذشته جز هیاهو چیز دیگری از ژیمناستیک نشنیدم

دیالوگ

استاد حسن لطیفی را می توان پدرحال حاضر ژیمناستیک 
ایران لقب داد؛ مردی که بیش از ۷۰سال به این ورزش زیبا و 
پایه خدمت کرده و طی این سال های طولانی مدارج قهرمانی، 
مربیگری و اجرایی را گام به گام طی کرده است. اخیراً و طی 
مراسمی خودجوش از سال ها تلاش و زحمات بی وقفه این پیر 
دیر ورزش طی مراسمی تجلیل به عمل آمد. در این مراسم که 
بدون حضور مسئولین ورزش و فدراسیون ژیمناستیک برگزار 
شد، جمعی از پیشکسوتان، مربیان و قهرمانان این رشته ورزشی 
به همراه مسئولین شهر دماوند )محل سکونت کنونی استاد 

لطیفی( از زحمات این چهرۀ باسابقۀ ورزش قدردانی کردند.
از تلاشگران  به همت محسن خوش طینت  یادشده  مراسم 
واقعی ورزش ژیمناستیک به نمایندگی از سوی شرکت زیبا 
موج نوین و با حضور امام جمعه، فرماندار، برخی از اعضای 
شورای شهر و شهرداری، ریاست اداره ورزش و رئیس هیأت 
شهرستان دماوند، پیشکسوتان و بزرگانی چون جمیله سروری 
تنها بانوی المپیکی ژیمناستیک، مهین داهی آذر، مجتبی 
علوی،  دکترطاهر  نصیری،  علی  راضی نژاد،  منصور  قاسمی، 

علی اصغر بخشی پور، جمال قاضی و... برگزار شد.
ورزش  که  بود  کسی  گرامیداشت  تجلیل،  این  از  هدف 
ژیمناستیک را در مدارس کشور راه انداخت، علی رغم اینکه اول 
انقلاب برای سرپرستی فدراسیون انتخاب شده بود اما به عشق 
مربیگری و کار فنی، مسئولیت نپذیرفت تا همچنان در خدمت 
شاگردانش باشد. شاگردانی که در مقام دانش آموز همه جای 

ایران پراکنده بودند.
فرصتی دست داد تا پس از مراسم تجلیل، سر صحبت را با این 
عضو اسبق تیم ملی و پدر حال حاضر ژیمناستیک ایران باز 
کنیم. این گفت و گو را تقدیم می کنیم به تمام آنان که زندگی 
خود را وقف تعلیم و تربیت کرده و مربیگری کرده و با تمام 

وجود در این راه پایداری کرده اند.
استاد لطیفی ابتدا از مراسم تجلیل خود سخن به میان می آورد 
و قدردان بانیِ این مراسم و تمام کسانی است که از راه دور 
خصوصاً تهران به دماوند رفته اند. جمعی که هنوز نسبت به 
بزرگتران  ورزش و پیشکسوتان احساس مسئولیت و دِین 
می کنند و قدرشناس مقام استاد، معلم و مربی خود هستند. 
از  یادی  که  فدراسیون  و  ورزش  از مسئولین  است  گله مند 
پیشکسوتان نمی کنند و خدمات گذشتگان را به یاد نمی آورند.

استاد حسن لطیفی ابتدا گریزی به گذشته می زند زمانی که 
ژیمناستیک تازه راه افتاده بود و هنوز افراد زیادی در این رشته 
فعالیت نمی کردند. او می گوید: سخت به ژیمناستیک علاقه مند 
بودم. اما آن زمان نه امکانات کافی وجود داشت و نه به تازه 
واردهایی چون من راه می دادند تا از اندک امکانات و وسایلی 

که در معدود سالن ها وجود داشت، استفاده کنیم. به ناچار 
در منزل یکی از معتمدین شهر انبار متروکه ای پیدا کردیم تا 
آنجا ژیمناستیک تمرین کنیم. مکان مذکور را تر و تمیز و با 
وسایل ابتدایی شروع به ورزش کردیم. رفته رفته با تلاش و 
کوشش شبانه روزی، خودم را بالا کشیدم و تا تیم ملی راه 
پیدا کردم. چندسال در سطح اول ژیمناستیک قرار داشتم و 
تا حضور در مسابقات بین المللی پیش رفتم؛ آن زمان اعزام ها 
به ندرت انجام می گرفت چون مسابقات بین المللی خیلی کم 
برگزار می شد؛ از طرفی فضا و امکانات آنچنانی وجود نداشت 
تا توانایی های خودمان را نشان دهیم. هرچه بود به تلاش 
فردی و تمرین و تلاش خود ورزشکاران بستگی داشت. اوج 
این تلاش ها در پوشیدن پیراهن تیم ملی و افتخارآفرینی برای 
کشور خلاصه می شد. ما نیز از این قاعده مستثنی نبودیم.  کجا 
ژیمناستیک این همه مسابقات بین المللی و جام جهانی در 
شاخه های مختلف داشت؟ رشته های دیگر هم شرایطی مشابه 
ما داشتند به همین دلیل فرصت خیلی کمی برای کسب مدال 
و حتی اعزام به خارج از کشور پیدا می شد و در واقع ورزش مثل 
امروز حرفه ای دنبال نمی شد. همه این مسائل دست به دست 
هم می داد تا قهرمانان زودتر از دنیای ورزش کنار بکشند. من 
هم خیلی زود از دوره قهرمانی جداشدم و کار تعلیم و مربیگری 
را آغاز کردم. در همین راستا گام های نخست برای پایه ریزی 

ژیمناستیک مدارس را آغاز کردیم.
وی ادامه داد: در همین راستا و به همراه برخی از دوستانم 
ژیمناستیک آموزش و پرورش را پایه ریزی کردیم. سال های 
طولانی مسئولیت این ورزش را در آنجا بر عهده داشتم. هم 
مسئول بودم، هم مربیگری می کردم و هم مسابقات را برگزار 

می کردم. بعد از انقلاب نیز همچنان این مسئولیت بر عهده من 
بود. حکمم را از شهید رجایی گرفتم. حکم سرپرستی فدراسیون 
را هم برای من زدند اما چون از اول تعلیم و تربیت و مربیگری 
را دوست داشتم عذرخواهی کردم و دوستم اکبر پرنده را که او 
هم ژیمناست بود و به امور اجرایی علاقه داشت جهت ریاست 
فدراسیون پیشنهاد دادم که مورد موافقت قرار گرفت. ایشان 

سال ها ریاست فدراسیون را برعهده داشت.
طی دوران حضور طولانی مدت در آموزش و پرورش به کمک 
همکاران، مسابقات ژیمناستیک آموزشگاه ها را راه اندازی و سر 
و سامانی به این ورزش در کشور دادیم. در کنار این کار، تعداد 
زیادی سالن اختصاصی ژیمناستیک را تأسیس و راه اندازی 
کردم. خوشحالم که عمرم را در خدمت ورزش و آینده سازان 
از  آثار و خدمات زیادی  این رشته سپری کردم و توانستم 
خودم برجای بگذارم. به نوعی می توانم بگویم من شناسنامه 
ژیمناستیک هستم. ضمن اینکه شناسنامه همه کسانی که 
در ژیمناستیک سری تو سرها در آوردند نزد من است. اهمیتی 
ندارد مسئولین حال حاضرِ ورزش از من یادکنند یا مرا بشناسند. 
امروز در ۸۶سالگی وقتی به گذشته نگاه می کنم از اینکه روزگارم 
را به بطالت سپری نکرده ام خرسندم.  از اینکه به مدد ورزش و 
لطف خدا همچنان روی پای خود ایستاده ام، شکرگزارم. بگذارید 
از من یاد نکنند، خدماتم به ورزش و ژیمناستیک هرگز از یادها 

نخواهد رفت.
استاد علی رغم میل باطنی، گریزی هم به  برخی کم لطفی ها 
می زند و بر پاره ای اقدامات نامناسب در ورزش و ژیمناستیک 

خرده می گیرد. نسبت به کلیت اوضاع ورزش گله مند است و 
اینکه از همان ابتدا با حضور مسئولین غیرورزشی در ورزش سر 
سازگاری نداشته و ایضاً از مدعیان ورزشی که بیش از عمل، 
ادعا می کنند دلخور است. در رابطه با این دیدگاه توضیح 
می دهد: من هفت دهه با ژیمناستیک زندگی کرده ام و در 
همه فدراسیون ها کم و بیش مورد تکریم قرار داشتم. جز 
این دوره و فدراسیون کنونی که حتی یک بار ولو تلفنی با من 
تماس نداشته اند! نیازی هم به این کارها ندارم اما برای من 
عجیب است که آقایان مسئولین ورزش چگونه بدون مطالعه 
را فراهم  امکان  این  بزرگان رشته های ورزشی  با  و مشورت 
می کنند تا کسانی مصدر رشته های مختلف ورزش شوند که 

ابتدایی ترین اصول ورزش یعنی کسوت و بزرگ و کوچکی را 
رعایت نمی کنند. بدتر از آن ادعاهایی است که انجام می گیرد. 
طی چند دهه خدمت در ژیمناستیک آموزش و پرورش تقریباً 
همه ژیمناست های مطرح کشور را می شناسم؛ خوب می دانم 
چه کسانی کجای این رشته قرار دارند اما وقتی می شنوم یا 
از طریق شبکه سیما می بینم فردی که مسئول است به جای 
تشریح برنامه ها و اقدامات آینده، تبلیغات شخصی می کند؛ 
سند موفقیت ها را به نام خود و کم و کاستی ها را به مسئولین 
گذشته یا منتقدین نسبت می دهد، شگفت زده می شوم.  خوب 
است در چنین مواقعی از کارشناسان یا مسئولین گذشته هم 

دعوت شود تا مسئول فعلی یک طرفه به قاضی نرود.
این پیشکسوت ژیمناستیک خاطرنشان می کند: ژیمناستیک 
رشته ای نیست که طی دوسال و چهارسال به ثمر برسد. به 
عنوان فردی که عمری در این رشته فعالیت داشتم با قاطعیت 
عرض می کنم هر چه امروز وجود دارد حاصل تلاش فدراسیون 
گذشته و فدراسیون های قبل از آن است. باید ببینیم این 
فدراسیون چه دستاوردی برای آینده بر جای خواهد گذاشت؟ 
برای من باعث تعجب بود که چه اتفاقی افتاد به یک باره دبیر، 
خزانه دار، نایب رئیس بانوان و برخی از اعضای هیأت رئیسه از 
قطار فدراسیون پیاده شدند؟ تمام این اتفاقات نشان می دهد 
یک جای کار می لنگد. چرا باید جمعی از چهره های باتجربه و 
صاحب علم ژیمناستیک کنار باشند؟ چرا فردی چون حسن 
میرقائمی که قهرمان، مربی و داور بین المللی ژیمناستیک بود 
باید جلای وطن کند؟ مسئولان ورزش مشکلات را می بینند اما 

اراده ای برای رفع آنها از خود نشان نمی دهند.البته عمر مدیریت 
مسئولین کنونی ورزش چندماه بیشتر تداوم نخواهد داشت. 
امیدوارم بعد از خاتمه المپیک و در دولت آینده کمیته ای 
تشکیل شود تا نتایج عملکرد ورزش در توکیو و حاصل اقدامات 
مسئولین کنونی ورزش را بررسی و نتیجه را به مردم گزارش 

کنند.
پدر ژیمناستیک ایران در پایان اظهار امیدواری کرد: آرزو می کنم 
هرچه زودتر کرونا از میان برود و مردم باردیگر به ورزش روی 
آورند. دورشدن افراد جامعه از ورزش و تندرستی موجب بروز 
مشکلات فراوان خواهد شد. این وظیفه دولت است تا تمام 
تلاش خود را برای سلامت جامعه و امکان فعالیت بدنی و 
ورزش اقشار مردم به کار گیرد. ورزشکاران ما به زودی در میدان 
المپیک حضورخواهند یافت. باید به آنها انگیزه داد و حمایتشان 
را که من می بینم چشم انداز روشنی نیست.   آنچه  اما  کرد 
نمی توان قهرمانان را بدون حمایت و ایجاد انگیزه به میدان 
المپیک فرستاد و از آنان انتظار مدال داشت. امیدوارم در دولت 
آینده فردی غیرسیاسی و اهل ورزش مسئولیت بگیرد تا کمتر 

شاهد بروز مشکلات در ورزش باشیم.

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

برای من باعث تعجب بود که چه اتفاقی افتاد به یک باره دبیر، خزانه دار، نایب رئیس 
بانوان و برخی از اعضای هیأت رئیسه از قطار فدراسیون پیاده شدند؟ تمام این اتفاقات 
نشان می دهد یک جای کار می لنگد. چرا باید جمعی از چهره های باتجربه و صاحب 
علم ژیمناستیک کنار باشند؟ چرا فردی چون حسن میرقائمی که قهرمان، مربی و داور 

بین المللی ژیمناستیک بود باید جلای وطن کند؟ 
خانم فاطمه نعمتی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه 
مالکیت  سند  که  است  نموده  اعلام  شده  تصدیق 
سه دانگ مشاع از ششدانگ یكقطعه زمین بایر به 
مساحت 283/26 متر مربع قطعه ۱۲۳ تفکیکی به 
شماره ۳۰۱۳ فرعی از ۱۶۷ اصلی مفروز از پلاک ۳۷۸ 
و ۱۹۱۳ الی ۱۹۹۹ و غیره فرعی از اصلی مذکور واقع 
در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی 
۲۴۷۴۳۹ مورد ثبت ۶۷۶۳۷۷ صفحه ۹۴ جلد ۱۶۸۵ 
بنام مجید شجاع صادر گردیده سپس مع  ثبت و 
الواسطه برابر سند ۱۶۰۱۴۵ مورخ 83/7/20 دفترخانه 
۲۹ تهران به فاطمه نعمتی منتقل شده مفقود گردیده 
و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا 
مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین 
نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه 
کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام 
معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این 
آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل 
گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی 
واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه 
نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی 

تسلیم خواهد شد. ٩٩/١30ف
محمد شکری 
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج

آگهی فقدان سند مالکیت
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ورزشی
 جناب آقای دکترخدائیان

 ریاست محترم سازمان ثبت اسناد و املاک کشور
درگذشت پدر بزرگوارتان موجب تاثر وتالم خاطر گردید. ضمن عرض تسلیت، از درگاه خداوند متعال 

برای آن عزیز سفرکرده  علو درجات وبرای حضرتعالی وبیت معزز صبر وشکیبایی مسئلت می نماییم.
مدیرمسئول و تحریریه دنیای هوادار

داوری:چند روز آینده دبیرجدید مشخص می شود
سرپرست فدراسیون دوچرخه سواری گفت: در چند روز آینده در مورد سمت دبیری 

فدراسیون تصمیم گیری می کنیم. افشین داوری درباره تعیین تکلیف پست 
دبیری فدراسیون دوچرخه سواری پس از استعفای سلگی بیان کرد: 

بررسی های لازم را انجام می دهیم و در چندروز آینده تکلیف سمت 
دبیری فدراسیون مشخص می شود.

اعزام تیم های کشتی آزاد و فرنگی ایران به تورنمنت اوکراین
تیم های منتخب کشتی آزاد و فرنگی ایران برای حضور درجام مربیان و کشتی گیران برتر 

اوکراین راهی این کشورشدند. این رقابت ها روزهای جمعه وشنبه در اوزان۵۵،۶۳، 
۷۲،۸۲،۹۷کیلوگرم کشتی فرنگی و۵۷، ۶۵، ۷۴، ۸۶، ۹۷کیلوگرم کشتی آزاد 

و روزهای شنبه و یکشنبه در وزن های۶۰، ۶۷، ۷۷، ۸۷، ۱۳۰کیلوگرم کشتی 
فرنگی و۶۱،۷۰،۷۹،۹۲،۱۲۵کیلوگرم کشتی آزاد برگزارمی شود.

سپاهان نخستین تیم صعود کننده به نیمه نهایی لیگ برتر والیبال
تیم سپاهان در دومین دیدار از پلی آف لیگ برتر والیبال مقابل شهرداری 

ورامین به پیروزی رسید و به مرحله بعد صعودکرد.چهار ست این 
دیدار به ترتیب با نتایج ۲۸بر۲۶، ۱۹بر۲۵، ۲۳بر۲۵ و ۱۸بر۲۵ به 

نفع سپاهان به پایان رسید.با این نتیجه تیم سپاهان موفق شد 
به مرحله بعد پلی آف لیگ برتر والیبال برسد.

هندبالیست های نوجوانان ایران در رده نخست
تیم ملی هندبال نوجوانان ایران در تورنمنت بین المللی چندجانبه یزد 

در رده نخست ایستاد. با پایان این بازی ها رده بندی نهایی تیم ها 
مشخص شد که تیم ملی نوجوانان ایران در رده نخست ایستاد، 

تیم ملی جوانان عراق دوم شد و تیم منتخب یزد و تیم ملی 
جوانان ازبکستان مشترکا در جایگاه سوم قرار گرفتند.

شکست لژیونرهای والیبال ایران در نیمه نهایی کاپ اروپا
تیم گرین یارد مازیک در دور رفت مرحله نیمه نهایی کاپ اروپا مقابل زنیت 

سنت پترزبورگ شکست خورد. مرحله نیمه نهایی مسابقات والیبال کاپ 
اروپا چهارشنبه شب آغاز شد و تیم گرین یارد مازیک با نتیجه سه بر یک 

مقابل میزبان خود زنیت سنت پترزبورگ باخت. گرین یارد ۱۳اسفند در 
دوربرگشت مرحله نیمه نهایی از زنیت پذیرایی خواهد کرد.

تکواندوکار المپیکی ایران جراحی نمی شود
آرمین  شرایط  درباره  تکواندو  فدراسیون  رئیس  پولادگر-  سیدمحمد 

هادی پور گفت: خوشبختانه مینیسگ هادی پور سالم است و او 
ازناحیه رباط صلیبی پای راست مصدوم شده است، به توصیه 

پزشکان او جراحی نخواهد شد، چون ممکن است المپیک را 
از دست دهد.

گرایی: محمد بنا سختگیری خاص خودش را دارد
مدعی تیم ملی کشتی فرنگی گفت: هنوز به آمادگی آرمانی نرسیده ام اما برای 

برگزاری رقابت و مصاف با حریفان هیچ مشکلی ندارم. محمدعلی گرایی 
در مورد شرایط اردوها گفت: محمد بنا سخت گیری های خودش را 

دارد اما اگر سخت گیری هم می شود برای آمادگی خودمان است و 
به نفعمان است.

نفرات راه یافته به اردوی تیم ملی تنیس بانوان مشخص شدند 
تهران،  در  بانوان  انتخابی  تنیس  رقابت های  آخرین روز  برگزاری  با 

ملی  تیم  آمادگی  اردوی  اول  مرحله  به  راه یافته  تنیسورهای 
مشخص شدند.تیم ملی تنیس بانوان کشورمان از یکم لغایت 

8تیرماه سال آینده در مسابقات تنیس فدکاپ که درکشور 
مالزی برگزار می شود به مصاف حریفان خود می رود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

تیم فوتبال »گل ریحان البرز« روز پنج شنبه و از مرحله سوم 
مسابقات جام حذفی کشور در ورزشگاه انقلاب کرج به مصاف 
»مس نوین کرمان« رفت که در میان بهت و حیرت همگان، 
متحمل شکسی دیگر و نتیجتا حذف زودهنگام از رقابت های 

جام حذفی کشور شد.
گل ریحانی ها در شرایطی پا به این دیدار گذاشته بودند که در 
لیگ آزادگان هم وضعیت اسفناکی را تجربه می کنند و حالا با 
حذف در مقابل یک تیم لیگ دویی در جام حذفی کلکسیون 

ناکامی هایشان را تکمیل کردند.
سه پیروزی، سه تساوی، نه شکست و تنها کسب ۱۲ امتیاز 
از پانزده مسابقه و ثبت رکوردهای منفی از جمله ضعیف ترین 
خط دفاعی و سومین خط حمله ضعیف لیگ دسته یک، 
آماری ناامیدکننده و عجیب و غریبی است که با اختلافی 
فاحش، گل ریحان البرز را به یکی از کاندیداهای اصلی سقوط 

به دسته پایین تر کرده است!
شکست در برابر یک تیم لیگ دویی، شاید یک معنای مهمی 
هم برای مدیران تیم داشت، تیمی که توانایی بردن در برابر 
یک تیم میانه جدولی لیگ دویی را هم ندارد، قطعا عزم 

سقوط به دسته پایین تر را دارد.
در شرایطی گل ریحانی ها در رده هجدهم جدول رده بندی لیگ 
یک قرار دارند که از همان ابتدای فصل هم مشخص بود که 
این تیم، برخلاف وعده و وعیدهای دهن پُرکُن مدیرانش 
حرفی برای گفتن نخواهد داشت، البته پر واضح بود، تیمی 
که از بیخ و بن، از سوء مدیریت رنج می برد و مدیرانش از 
مقوله مدیریت، تنها سیستم شعارگرایی را از بر هستند و 
به روش نوین »مدیریت پوپولیستی« قصد تیمداری دارند، 

بهترین از این نمی شود.

مدیران گل ریحان باید متوجه این موضوع شوند که یک تیم 
را نمی شود با آمال و آرزو اداره کرد، گرچه اهداف بزرگ بسیار 
ارزشمند است، اما برای گل ریحانی که حتی از شرایط یک تیم 
نیم حرفه ای هم بهره مند نیست، صحبت از اهداف راهبردی و 
برنامه های بلند مدت همراه با وعده های پوشالی، فقط توهین 

به شعور مخاطب است.
باوجود اینکه، با اعتماد به نفسی مثال زدنی، از گل ریحان با 
عنوان یک »باشگاه فرهنگی ورزشی« یاد می کنند که حتی 
از امکانات یک تیم لیگ منطقه ای هم بهره مند نیستند و 
حالا به لطف تصمیمات سراسر غلط مدیرانش، آن ها همانند 
مبحث مدیریت که با معضلات اساسی روبه رو بودند، در 
سطح فنی حرفی برای گفتن ندارند، اتفاقی تامل برانگیز که 
حتی در آینده ای بسیار نزدیک، می تواند استان البرز را از 

داشتن یک تیم لیگ یکی هم محروم کند.
نتایج بسیار ضعیف گل ریحانی ها در این فصل از مسابقات، 
تنها نماینده استان البرز در این رقابت ها را به »زنگ تفریح« 
لیگ دسته یک تبدیل کرده و شوربختانه، به راحتی تمام، 
هر تیمی با هر جایگاهی در جدول رده بندی توانایی بردن 

شاگردان اصغر مازیار را دارد.
انتصاب  احکام  میان  در  گل ریحان،  مدیران  است  بهتر 
بی شماری که صادر می کنند و عکس هایی که به یادگار 
می گیرند و با ژست هایی کلاسیک در تنها رسانه باشگاه در 
اینستاگرامشان منتشر می کنند، کمی پاسخگوی  صفحه 
نتایج بسیار ضعیف تیمشان هم باشند و به جای متهم 
کردن دیگران، در وهلۀ نخست، اصلاحات را از خودشان شروع 
کنند، زیرا مهم ترین علت این ناکامی ها خود مدیران گل ریحان 
هستند که با تصمیماتی غیر معقول از یک تیم مدعی که 
در فصل گذشته در یک قدمی صعود به لیگ برتر بود، یک 
تیم معمولی ساختند، البته گل ریحان در این فصل هم از 

مدعیان لیگ است، اما از پایین جدول و برای سقوط به لیگ 
دسته دو...

اما در شرایطی که رسانه ها هم در این مدت سکوت را کرده 
بودند تا اصغر مازیار با آرامش کارش را ادامه دهد، گویا این 
تغییر هم دردی را درمان نکرد و با آمدن کارشناس تلویزیونی 
قدیم و سرمربی امروز گل ریحانی ها، بازهم آن شرایط تاسف بار 
باقی ماند تا گل ریحان در زمین مسابقه با مازیار هم به هیچ 

حریفی نه نگوید.
می شود  چطور  واقعا،  که  اینجاست  اصلی  پرسش  اما  و 
مدیرانی که حتی توانایی تیمداری در لیگ دسته یک را 
هم ندارند، از تاسیس بزرگترین آکادمی استعدادیابی کشور 
و فعالیت در حوزه بانوان صحبت می کنند و برای این دو 
عمل غیرممکن و رویایی برای تیمی در سطح نازل مدیریت 

گل ریحان، احکام انتصاب صادر می کنند؟
بدون شک، این سیاست حاکم بر مدیریت گل ریحان، چیزی 
جز عوام فریبی نیست، مدیرانی که تنها با بازی با کلمات قصد 
مدیریتِ حواشی فراوان اطراف تیمشان را دارند و هرگونه نقد 

و انتقادی را دشمنی می دانند.
که مجموع  است  قمردرعقرب  به حدی  گل ریحان  اوضاع 
امتیازات این فصلشان، از تعداد معاونان و مشاوران منصوب 
شده از سوی شخص مدیرعامل هم کمتر است، گرچه این 
جمله در قالب طنز بود، اما متاسفانه حقیقتی غیرقابل اغماض 

برای شرایط بد این فصل گل ریحان بوده است.
اگر از علی لطیفی، میثم منیعی، مهدی امیری سوادکوهی 
و اصغر مازیار به عنوان مربیان گل ریحان از ابتدای فصل یاد 
کنیم، این تیم به ازای آوردن هر مربی، با دوازده امتیازی که 
کسب کرده است، به طور میانگین تنها سه امتیاز کسب کرده 
است و به پیشنهاد نگارنده، این تیم، برای بقا در لیگ یک با 
همین فرمول، تا پایان فصل باید چند ده مربی دیگر را برکنار 

و منصوب کند، البته عمر مربیگری لطیفی و سوادکوهی به 
کمتر از یک هفته رسید و منیعی و مازیار، دوام بیشتری 
روی نیمکت عجیب ترین تیم فوتبال ایران داشتند و صدالبته 
سهم بیشتری از ۱۲ امتیاز کسب شده از ۴۵ امتیاز ممکن...

به هرحال آینده این شکل از تیمداری از روز روشن تر است! 
گل ریحان هر هفته بیشتر به لیگ دو نزدیک می شود و بدون 
تعارف، نگارنده شانسی برای بقا در لیگ یک هم برای تنها 
نماینده استان البرز نمی بیند، چه برسد به صعود به لیگ برتر 
که مدیرعامل تیم مفتخرانه، قولش را در ابتدای فصل به مردم 
البرز داده بود! نهایتا اینکه باید منتظر ماند و دید اصلا با چنین 

شرایطی، گل ریحان به پایان فصل می رسد یا خیر!؟
ما که به کل از تیم ناامید شدیم...

سقوط آزاد به لیگ دو؛

پوپولیستی که دیگر کارساز نیست!

حرف آخر

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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